
Schůze HV SRPŠ 13. 11. 2024 
 

1. Paní předsedkyně přivítala všechny rodiče a představila program schůzky. 

2. Paní předsedkyně informovala, že magistrát vybral firmu na projektování přístavby školy za 

účelem rozšíření kapacity.  

3. Paní předsedkyně informovala o možnostech sociálního fondu SRPŠ. Odsouhlaseno přispění 

jednomu rodiči polovinou částky na úhradu lyžařského kurzu.  

4. V diskuzi padla možnost, že některé pojišťovny (VZP, ZPMV, …) nabízejí příspěvěk až 2000 Kč 

na školní lyžařské kurzy. O tento příspěvek si musí požádat sám rodič, škola jen potvrdí, že 

výcvik uhradil. Žádat je možné až po skončení výcviku. Potvrzení o zaplacení studentům 

potvrdí škola. 

5. Dále paní předsedkyně obdržela podněty některých rodičů na možnost vytvoření dalších 

relaxačních zón ve škole. V diskuzi zazněla možnost nákupu sedacích vaků z prostředků SRPŠ 

do některých tříd. Tento návrh byl schválen, na konkrétní realizaci se dohodne paní 

předsedkyně s paní ředitelkou. Paní ředitelka upozornila, že pokud chce někdo škole něco 

darovat, je třeba darovací smlouva. Byla připomenuta místnost knihovny v přízemí, kterou je 

možné všemi studenty po 5. vyučovací hodině celé odpoledne využívat také k individuální 

práci nebo relaxaci. 

6. Dále se diskutovalo o jídlech ve školní jídelně. Někteří rodiče se ozvali, že dětem méně 

chutná. Šetřením stavu v jídelně se ale zjistilo, že letos se v jídelně stravuje více lidí než loni a 

předloni, tedy asi nespokojenost není nijak veliká. Jídelna připravuje i speciální jídla pro děti 

s intolerancí lepku či laktózy.  

Pokud by měl někdo konkrétní stížnosti na kvalitu jídel, nechť je směřuje bez zbytečného 

odkladu k paní ředitelce. 

7. Paní předsedkyně informovala o platbách příspěvků. Zdá se, že QR kódy k lepšímu výběru 

nepřispěly.  

8. Paní předsedkyně uvažovala o tom, jak více vtáhnout rodiče do života školy. Paní ředitelka 

upozornila, že škola pořádá poměrně velké množství akcí, kterých se může účastnit i 

veřejnost, a vždy o nich informuje na webu. Upozornila i na soutěž ke 160 letům gymnázia a 

na páteční Nerudný samet – informace jsou na webu. 

9. Paní ředitelka pozvala rodiče na další akce školy – Nerudný samet (15.11.), maturitní ples 

(5.12.), Vánoční koncert v Betlémské kapli (10.12.). Po 15 letech se škola přihlásila na Scholu 

Pragensis (kvůli čtyřletému studiu). Rybova mše vánoční letos není. Paní předsedkyně apeluje 

na rodiče, že účast na akcích ve škole skutečně stojí za to. 

10. Paní ředitelka vysvětlila, jak vypadá imatrikulace prvních ročníků na maturitním plese. 

 

Zapsal: J. K. 


